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Referat 

1. Godkendelse af dagsorden  

• Dagsorden godkendt 

 

2. Godkendelse af referat (se bilag i mappen) 

• Referat godkendt 

 

3. Kursusevalueringer (bilag i mappen) 

• Laurens præsenterer Kursusevalueringer på KDDIT.   

• Feedback fra studerende på KDDIT evalueringerne: data kurserne diskuteres kort 

 

• Signe præsenterer kursusevalueringer på BDDIT, response rate 

• Feedback fra studerende på BDDIT evalueringerne:  

i. Physical Computing: Tror physical computing ville være lavere, hvis flere havde svaret. 

Problem at forelæsninger og øvelser smelter sammen i alle 4 timer. Gør det lidt 

uorganiseret. Forelæsninger blev nedprioriteret. Lang tid i ét lokale. Det er rodet at skifte 

mellem at lave ting, og skulle høre noget forelæsning indimellem.  

ii. Labs: Synes Labs fungerer fint (Airlab), særligt i forbindelse med eksamensprojekter. Jonas 

har TA’et ret meget. Måske bedre at bestille tid istedet for at komme i forbindelse med 

undervisning (DIMIA + Physical computing). Lettere at gå ned i airlab, når vi har brug for 

hjælp. 

iii. Brugerundersøgelser og kvantitative metoder: Synes vi startede lidt hårdt ud. Det blev 

meget bedre til sidst. Et godt fag.  

iv. Co-design: Blanding af flere ting; i bagklogskabens lys – nu giver det måske lidt mere mening 

at arbejde med organisationer. Svært at få folk til at afsætte tid til at deltage i 

projektsamarbejdet. Nogle samarbejdspartnere blev overvældet og lukkede helt ned. Det 

var lidt ukoordineret, frustrerende ikke at kunne komme videre i processen. Forelæsninger 

havde ikke altid power point, og det blev bare en lang snak fra forelæseren. Enact, make, tell 

– man fandt ikke rigtig ud af, hvordan man skulle bruge det.  Det var for ustruktureret. 

Vigtigt at samarbejde med nogen, der kan se fordelen i det. Der er også mange der har haft 

en god oplevelse med kurset og til eksamen 

v. Designing sustainable futures: synes vi alle kom fint igennem.  

vi. Network society: der var basis og ‘hyggeforelæsninger’. Gået fint. Mange kan godt lide 

forelæseren. Der var lidt mere overskud i år. 

 

4. Nyt fra Studienævnet (Signe/Magnus) 

• Ingen deltog i sidste studienævnmøde 

 



5. Nyt fra uddannelser – studerende 

• N/A 

 

6. Nyt fra uddannelser – VIP og ITU  

• N/A 

 

7. Evt. 

• Grupper fungerer ikke – en studerende ønsker at studerende i højere grad kan vælge egne grupper.  

Brød sig ikke om gruppedannelsesprocessen i Co-design. Nogle var meget kritiske.  

• Tak for dette semester! 

• Tak for indsatsen til David, som (formodentlig) forlader DDIT hjørnet til fordel for Games 

 


